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Wijkbezoeken
In februari begonnen we met onze wijkbezoeken in de Acacialaan. Enkele 
mensen brachten ons al een bezoekje. Ze vertelden ons over hun bezorgdheden.

Slechte opvolging sociale woningen

De slechte opvolging van de toestand van de sociale woningen is een grote zorg. 
Door een fusie met andere maatschappijen kan men momenteel niet terecht bij 
de sociale huisvestingsmaatschappij. Vroeger kon men daarover ventileren in 
het buurthuis in de Parklaan. Maar volgens het laatste nieuws van de bevoegde 
schepen zal dat buurthuis niet lang meer openblijven. Voorlopig zou SAAMO 
het nog verder openhouden De Ideale Woning wilt dat niet meer ondersteunen.  

Sluiting buurthuis

Mensen die zich inzetten in het buurthuis zijn daar helemaal niet akkoord mee. 
Volgens vrijwilliger Claudia is er nood aan dat buurthuis omdat mensen daar 
een luisterend oor krijgen. Op koude dagen kan men zich daar wat opwarmen 
bij een tas koffie. Veel mensen zitten immers in de kou door hun budgetmeter 
of hebben geen geld om hun huis goed te verwarmen. De N-VA blijft ijveren 
voor het openhouden van dat buurthuis.

Wilt u ook eens een babbeltje doen? We komen naar uw wijk. Op de volgende 
data staan alvast bezoeken gepland. Op de website vindt u de meest recente 
informatie. Wijzigingen zijn altijd mogelijk. 

25 maart: Zinkvallaan  -  22 april: Rode Kruisplein
6 mei: Hemixveer  -  3 juni: Bouwerijstraat

17 juni: Emiel Creadolaan

Beste inwoner van Hemiksem

Een nieuw jaar is alweer begonnen. We kijken uit 
naar de lente en naar de eerste zonnestralen.

Want de zon zorgt bij mensen voor energie 
en voor een verlaging van hun energiefactuur. 
Dat zijn twee zaken die de federale regering 
alvast niet doet. Zij willen alle kerncentrales 
sluiten. Die leveren nochtans de goedkoopste 
en de milieuvriendelijkste energie. Ze willen 
een capaciteitstarief invoeren waardoor uw 
gezin alleen maar hogere energiefacturen zal 
krijgen. Wij zijn daar uiteraard niet mee 
akkoord, en gooien alle middelen in de strijd 
om dat tegen te houden.

Voor elke plaatselijke N-VA-afdeling komen 
er drukke tijden aan. De nationale N-VA-
themadagen verschaften ook ons inzicht in 
belangrijke thema’s die ons allemaal aanbe-
langen. Via ledenvergaderingen en een groot 
ledencongres vragen wij naar uw standpun-
ten. Dat standpunt leggen we ook vast in ons 
programma, want uw mening is belangrijk. 

Wij gaan ook de straat op: kom naar onze 
wijkbezoeken en vertel ons wat er leeft in uw 
wijk, in uw straat, maar ook in uw vereniging, 
uw familie of uw vriendenkring. Wij proberen u 
te helpen met raad en daad, verwacht van ons 
echter geen beloften die we niet waarmaken. 

Blijf op de hoogte van onze activiteiten en 
standpunten via onze website en sociale 
media. 

Geniet van de lente en zorg goed voor uzelf en 
voor elkaar !

Peter Dutremez,
voorzitter N-VA 
Hemiksem
Hemiksem@n-va.be

Agenda

Zoete zondag
19 maart 2023  om 14 uur

Zaal De Oude Boekerij
Heiligstraat 4, 2620 Hemiksem

Op Vaderdag organiseren wij een heerlijk zoete zondag. 
Kom dus met de hele familie smullen van heerlijke 
pannenkoeken, appeltaart, profi teroles, lekker roomijs 
en verwenkoffi es. Dat alles is aan kleine prijsjes. We 
hebben een attentie voor de papa's. Voor de kindjes 
is er een speelhoekje voorzien waar ze zich kunnen 
amuseren. Iedereen is van harte welkom.

Geef een seintje via hemiksem@n-va.be met vermelding 
van het aantal personen waarmee u aanwezig bent.

Duo-aperitiefgesprek over asiel en migratie
Het asiel- en migratiebeleid blijft brandend actueel. Een falend Europees beleid en het feitelijk open-grenzenbeleid 
veroorzaken een ongeziene, tevens structurele, vluchtelingenstroom in ons land. De asielcrisis is vergelijkbaar met 
die van 2015. Die werd destijds door Theo Francken nochtans wel krachtdadig aangepakt. 

Prof. em. Marc Bossuyt, gewezen voorzitter van het Grondwettelijk hof, was de eerste Commissaris-generaal voor de 
vluchtelingen en de staatlozen van België van 1987 tot 1997. De N-VA-afdelingen van Aartselaar, Boechout, Edegem, 
Hemiksem, Hove, Lint, Mortsel, Rumst en Schelle zijn bijzonder verheugd hem als gastspreker te mogen 
verwelkomen! We nodigen leden, sympathisanten en geïnteresseerden van harte uit.

Duo-aperitiefgesprek
Zondag 23 april 2023 om 10.30 uur

Hotel De Basiliek, Trooststraat 22 in Edegem 

Gastspreker prof. em. Marc Bossuyt gaat in gesprek over 
zijn memoires “Tussen demagogie en hypocrisie” met zijn 
zoon Kristof Bossuyt, districtsburgemeester Wilrijk.

Inleiding: burgemeester en Kamerlid Koen Metsu

Gelegenheid tot napraten. De auteur signeert na afloop zijn 
boek. Ook niet-leden zijn hartelijk welkom.

Toegang gratis mits inschrijven, uiterlijk zaterdag 15 april 2023 
via www.n-va.be/edegem. Info 0478 407 608
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De A12 : een belangrijke 
poort naar Hemiksem
De de� nitieve oplossing voor het vervangen van de � le-
gevoelige kruispunten door tunnels op de A12/N177 in 
Aartselaar en Wilrijk-Zuid is eindelijk in zicht. Er liggen 
drie voorkeursalternatieven op tafel, tegen midden 2023 jaar 
beschikt de Vlaamse regering over alle info om de knoop 
door te hakken.

Zwarte punten aanpakken

De kruispunten op de A12 in Aartselaar en Antwerpen hebben 
een kwalijke reputatie. Het zijn erg drukke en onoverzichte-
lijke kruispunten waar dagelijks lange files staan en geregeld 
zware ongevallen gebeuren. Het verbeteren van de verkeersvei-
ligheid voor alle weggebruikers is dan ook de eerste en belang-
rijkste drijfveer om deze zwarte punten aan te pakken. 

Verbinding gemeenten garanderen

Voetgangers, fietsers, en gemotoriseerd verkeer moeten de 
kruispunten vlot maar vooral veilig kunnen oversteken. Daar-
naast zorgt de herinrichting van de kruispunten er ook voor dat 
de A12 zijn functie als snelweg ten volle vervult en een goede 
ontsluiting van de achterliggende gemeenten zoals Hemiksem, 
Niel en Schelle gegarandeerd blijft. 

Leefbaarheid verbeteren

Tot slot verbetert het veilig en vlot organiseren van lokaal ver-
keer ook de leefbaarheid in de Rupelstreek en in het zuiden van 
Antwerpen.

Umicore hee�  bij de provincie 
een aanvraag ingediend om zijn 
huidige industrieel stort in de 
Herbekestraat in Hemiksem uit te 
breiden. Het gaat om gedroogd slib 
dat overblij�  na zuivering van het 
afvalwater. Op 14 februari vond 
een informatievergadering plaats.

Uitbreiding is nodig

Het huidige vergunde stort wordt sinds 1991 uitgebaat in een 
voormalige kleigroeve en de capaciteit is bijna volledig benut. 
Het gedroogde slib bevat onder meer nog gips, calciumfloride en 
een aantal metalen die niet meer te recupereren zijn.

Het volume van de uitbreiding bedraagt 81.190 kubieke meter, 
goed voor 122.000 ton. Daarmee gaat ook een verhoging gepaard 
van de jaarlijks te storten hoeveelheid van 24.000 naar 30.000 
ton per jaar. 

Opbouw

De gevraagde uitbreiding door Umicore vindt plaats aan de 
westzijde van de huidige stortplaats (richting Schelde), op een 
bestaande betonverharding die als basis dient. De opbouw van 
het stort gebeurt op precies dezelfde manier als het al vergunde 
gedeelte. De onderkant van het stort wordt met een dikke laag 
plastic afgeschermd. Op het stort zelf wordt met stortlagen van 
2,5 meter gewerkt, afgewisseld met een tussenlaag grond van 
minimum 20 centimeter. Na het bereiken van de maximum 
hoogte wordt een afdeklaag van 1,5 meter grond aangebracht. 
De afdeklaag zal 6 tot 8 meter boven de hoogte van de rijweg van 
de Herbekestraat uitkomen.

Informatievergadering

Het openbaar onderzoek liep nog tot en met 24 februari. Op 
dinsdag 14 februari lichtten vertegenwoordigers van Umicore 
de aanvraag toe tijdens een informatievergadering, waar ook ie-
mand van ons bestuur aanwezig was. Op 21 februari hebben wij 
meer verduidelijking gevraagd op de gemeenteraad. Interessant 
in het dossier is dat het storten van dat afval mogelijk vermeden 
kan worden door het gebruik van nieuwe afvalwaterbehande-
lingstechnieken.

Andere pistes amper onderzocht

Tijdens de informatievergadering werd er nogal vaag gereageerd 
als we vragen stelden over de technieken. Blijkbaar zou dat wel 
bekeken zijn door Indaver(afvalverwerkingsbedrijf) maar Inda-
ver zou geen vergunningen hebben voor de opslag en verwer-
king van dit afval. We kregen nog geen verantwoordelijke van 
Umicore te pakken die ons hierover meer uitleg wou verschaf-
fen. Onze fractie blijft dit dossier opvolgen en zal erop toezien 
dat uw belangen verdedigd worden.

N-VA verwijt cd&v en Groen censuur 
in dossier verkoop zwembad
Wij brachten in de gemeenteraad van februari een punt ter stemming, na onze klacht bij het Agentschap Binnenlands Bestuur, 
waarbij de gouverneur ons gelijk gaf dat er fouten zijn gemaakt in de verkoopsprocedure.

Objectieve waardebepaling

Wij vroegen om een schattingsverslag te laten opmaken en de 
verkoopsprocedure opnieuw op te starten.  Zo een verslag is 
in principe vereist. Bovendien werden er fouten gemaakt in 
het besluitvormingsproces waarbij de gemeenteraad niet werd 
betrokken bij de verkoop.

Fouten in besluitvormingsproces

Er werd ingestemd met het schattingsverslag, maar cd&v en 
Groen dienden een amendement in om het agendapunt aan te 
passen. “Ze wilden enkel bevestigen dat de gemeenteraad nota 
had genomen van de brief van het ABB, maar eisten de schrap-
ping van de argumentering van onze fractie. Dat is natuurlijk 
de oplijsting van de fouten van de verantwoordelijke schepen”, 
zegt N-VA-fractievoorzitter Helke Verdick.

Niet het hoogste bod!

“Wij deden nog een tegenvoorstel om alleen de laatste lijn van 
onze argumentering te schrappen, zodat de huidige verkoops-
compromis kan behouden worden. Want het was duidelijk 
dat ze de reeds ondertekende verkoop nog niet meteen wilden 
opblazen. Maar ze steken de fouten van de schepen liever in de 
doofpot dan ze zwart op wit te laten staan. Dat ruikt sterk naar 
censuur. We zijn tevreden dat er een schattingsverslag komt, 
maar vinden dat de schepen zijn verantwoordelijkheid moet 
nemen.”

Geen plan van aanpak

Bevoegd schepen Jo Van Havere (Groen) gaf eerder al toe dat de 
verdere stappen in het verkoopproces in de gemeenteraad had-
den moeten worden gebracht en dat dit zou worden rechtgezet.

Groot nieuwjaarsfeest
N-VA in Mechelen 
Op 14 januari 2023 vierde de N-VA het 
nieuwe jaar met een groot feest voor alle 
leden in de Nekkerhal in Mechelen. Het 
was een heerlijke avond met muziek, 
lekker eten en drinken! Bart De Wever 
wist iedereen te inspireren en aan te 
moedigen om er volop tegenaan te gaan 
het komende jaar. Er waren ook veel 
andere bekende gezichten aanwezig zoals 
Theo Francken,  Zuhal Demir, Matthias 
Diependaele, Ben Weyts en Jan Jambon.

Nieuwjaarsreceptie met 
provinciaal gedeputeerde 
LUK LEMMENS
Op 29 januari 2023 heften wij in Hemiksem het glas 
op het nieuwe jaar. Dat deden we samen met Luk Lem-
mens, eerste gedeputeerde van de provincie Antwer-
pen en mentor van onze plaatselijke afdeling. Er waren 
een honderdtal aanwezigen voor een gezellige babbel 
bij een hapje en een drankje. Nadien kwamen ook de 
leden van Chiro Hemiksem gratis frietjes eten bij ons. 

    Wateroverlast in park Saunierlei

    Steun van de Vlaamse Regering bij de activatie van 
langdurig werkzoekenden

    Detailvragen over het budget o.a. de dividenden van 
ISVAG

    De herbestemming van het gemeentelijk zwembad en 
de klacht aan het ABB

    Het dodelijke ongeval in de Heuvelstraat en de 
verkeersinfrastructuur

    Screening van personeel dat met minderjarigen werkt

    De aanwezigheden van kleuters in de scholen

    De energie-effi ciëntie van de verlichting in de sporthal

    De planning van het ledigen van de gemeentelijke 
vuilbakjes

    De uitbreiding van het Umicore-stort in de Herbekes-
traat

Wilt u meer weten over een bepaald onderwerp? Mail naar hemiksem@n-va.be.

N-VA werkt voor u in de gemeenteraad
Wij stellen geregeld vragen over diverse onderwerpen en deze vragen kwamen onlangs aan bod :

DE DRIE VOORKEURSALTERNATIEVEN ZIJN: 

    Een alternatief met een lange tunnel van de Bist tot voorbij 
de Terbekehofdreef

    Een alternatief met drie korte tunnels met op- en afritten 
en keerlussen

    Een alternatief met twee tunnels: één van centrum 
Aartselaar tot Terbekehofdreef, en een korte tunnel aan de 
Bist

Wij zijn alvast benieuwd welke keuze er uit de bus komt.

Umicore wil stort weer uitbreiden

Volg ons op facebook voor de laatste updates, 
onze standpunten en conclusies.

Terugblik

hemiksem@n-va.be www.n-va.be/hemiksem
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